



Genki Creation

ove all of you

electro-pop, cinematic, ambient 30 Nov, 2025

I love the you that woke up with the light A burst of sunshine, making everything right You pull the curtains, no filter on your smile We could conquer worlds just for a little while

I love the you that carries all the grey The heavy sadness that won't simply go away You hide your face, the shadows start to creep I wouldn't rush vou. I just promise I will keep

No need to fake it, no reason to pretend The perfect version, that's just a fragile trend You don't need to be bright for me to see the glow

I love every version, every single shade of you From the clearest blue, to the dark storm clouds too I don't just love the joy you bring, the easy part I love the weight you carry deep inside your heart I love the whole you, I don't need a part alone.

The world demands a performance of success But I demand nothing, just your honesty to confess Let down your guard, let the fragile pieces fall

I love every version, every single shade of you From the clearest blue, to the dark storm clouds too I don't just love the joy you bring, the easy part I love the weight you carry deep inside your heart I love the whole you, I don't need a part alone.

The whole you... the beautiful you...

愛妳的一切



我愛那個伴著光醒來的你 如同陽光般燦爛,讓一切都變得美好 你拉開窗簾,笑容毫無濾鏡 我們或許可以短暫征服世界

我愛那個背負著所有陰霾的你 那揮之不去的沉重悲傷 你掩面, 陰影悄然逼近 我不會催促你,我只承諾我會守護你

無需偽裝,無需掩飾 完美的版本,不過是脆弱的潮流 你無需光芒四射,我仍能感受到你的光芒

我愛你的一切,你的每一個側面 從最澄澈的藍色,到最陰沉的烏雲 我愛的不僅是你帶來的快樂,那些輕鬆的部分 我愛你內心深處的沉重 我愛你的全部,我不需要你的一部分。

> 世人要求你展現成功 但我什麼都不要求,只求你坦誠相告 放下你的防備,讓脆弱的碎片散落一地

> 我愛你的一切,你的每一個側面 從最澄澈的藍天,到最陰沉的烏雲 我愛的不僅是你帶來的快樂, 那些輕鬆自在的部分 我愛你內心深處的分量 我愛你的全部,我不需要你的一部分。 完整的你…美麗的你…